

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LXXXV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

secutus, (nam Deillius exempli sui tenax & illo bello,) virque clarissimus Cn. Domitius, qui solus Antonianarum partium numquam reginam, nisi nomine, salutauit; maximo & precipiti periculo transmisit ad Caesarem.

- 1 **CAP. LXXXV.** Aduenit deinde maximus discriminis dies, quo Caesar Antoniusque productis classibus, pro salute alter, in ruinam
- 2 alter terrarum orbis dimicauere. Dextrum nauium Julianarum cornu M. Lurio commissum, laeuum Arunio, Agrippae omne classici certaminis arbitrium. Caesar ei parti destinatus, in quam a fortuna vocaretur, vbique aderat: classis Antonii regimen Publicolae Sosioque commissam. At in terra locatum exercitum Taurus Caesaris, Antonii regebat Canidius. Vbi initum certamen est, omnia in altera parte fuisse, dux, remiges, milites; in altera nihil praeter milites. prima occupat fugam Cleopatra; Antonius fugientis reginae, quam pugnantis militis sui, comes esse maluit; & imperator, qui in desertores sauire debuerat, desertor exercitus sui factus est. Illis etiam detracto capite, in longum fortissime pugnandi durauit constantia; & desperata victoria, in mortem dimicabatur. Caesar, quos ferro poterat interimere, verbis mulcere cupiens, clamitansque & ostendens, *fugisse Antonium*, quarebat, *pro quo & cum quo pugnarent?* At illi, cum diu pro absente dimicassent duce, aegre submissis armis